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Odens samfällighetsförening september 2016 

2016-08-30 hölls styrelsemöte.  

Vi jobbar fortsatt med hemsidan, för att få med relevant information. 

Vänd er gärna till Mats Svanlund om ni har idéer och förslag till hemsidan. 

Lekplatsen har börjat renoveras. Kompletterande åtgärder ska köpas in. 

Styrelsen har antagit anbud från Tommy Söder AB för att uppgradera undercentralen, 

enligt beslut på årsmötet. 

Frysen i undercentralen är nu bortforslad. Ingen ersättare på plats ännu. 

Gårdsbelysningen, som föreslogs på årsmötet att bytas ut till mer miljövänlig armatur, 

kommer att ligga med i budget för 2017 om årsmötet så beslutar. 

Nyttja fina höstdagar till att måla klart väggytor som inte är slutmålade ännu. 

Nästa styrelsemöte är planerat till 19/11 2015  

Med önskan om en riktigt skön höst 

Styrelsen 


